
17 februar.2025 

 

referat godkjent 

avklaring på punkter fra referat 

Fordeling av midler 

Elin etterspør evaluering fra Superlekene 

 

strategisk viktige anlegg må meldes inn innen 25 feb, dette er større regionale anlegg. På 

askøy er dette Ravnangerbanen, MIS og seilsportsenteret. 

 

Askøy fotball ønsker å bygge ut / om på myrane, dette er vanskelig fordi de ikke får lang 

nok leiekontrakt for å få spillemidler 

 

Prisutdeling gikk som planlagt 15 februar. dette ble godt tatt i mot. 

 

Tildeling av midler får søknadsdatoer 1 april og 1 september. tekst og datoer ligger på 

messenger. 

 

Kontrollkommiteen og algkommiteen er invitert på møtet 3.3.25. 

referat og arbeidsdokument Øyvind 

Oversikt mnd for mnd Kristin 

 

MIS - Øyvind har kontakt med Bård og her er det utsatt til etter påske med å finne 

samarbeid mellom lagene og driftselskap. Vi har også lov å støtte AH om å framskynde 

saken med å få satt et driftsselskap. 

 

Kristin dekltar på politiks debatt 14 mars i strusshamn. 

 

 

 

Hilsen Øyvind Tumyr 

 


